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Geacht college,

Hierbij ons advies over de regionale inkoopstrategie voor de Wmo en de
jeugdzorg.

Wij zullen ons grotendeels beperken tot de vragen die meegegeven zijn aan
de adviesraden.

Ons advies op hoofdlijnen ziet geen aanleiding om aparte opmerkingen te
maken over de inkoopstrategie voor de Wmo en voor de jeugdzorg.

Kunt u zich vinden in de geformuleerde uitgangspunten?

Wij constateren dat er een mogelijke tegenstrijdigheid bestaat tussen
het uitgangspunt om de hulp te bieden die nodig is enerzijds en de
voorwaarde dat deze hulp moet passen binnen de financiële kaders van
de gemeente.
Hoe wordt ervoor gezorgd dat er gestuurd gaat worden op een
vraaggericht aanbod en niet meer aanbodgericht?
Door wie en waar wordt de vraaggerichte zorg geformuleerd? 

Kunt u zich vinden in het uitgewerkte inkoopmodel?

Ja, de Adviesraad Sociaal Domein Lochem kan zich in groter lijnen
vinden in dit model. Het is terecht om een apart traject te volgen voor
Wmo en jeugdzorg, omdat daartussen grote verschillen bestaan.
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De ASDL is het ook eens met de keuze van Lochem om geen beperking
te stellen in het aantal aanbieders. Dat is zeer klantvriendelijk. Bij een
beperking van dit aantal worden cliënten op termijn gedwongen van
zorgaanbieder te veranderen. Dat is op zich al een beperking van de
vraagsturing.
Er is sprake van een regionale en een gemeentelijke monitor. Uit de
tekst maken wij op dat deze vooral gericht zijn op de in- en uitstroom
en op de financiële kaders. In hoeverre worden ook de kwalitatieve
elementen als effectiviteit van de hulpverlening en klanttevredenheid
meegenomen?
Er kunnen tussentijds wijzigingen doorgevoerd worden bij hantering
van het open house model. Kunnen aanbieders ook komen met
wijzigingsvoorstellen?
Het huidige contract diende na 5 jaar herzien te worden, omdat de
gewenste effecten, zeker voor een deel, niet gerealiseerd werden.
Waarom wordt nu niet gekozen voor 5 vaste en 5 optiejaren?
Het wordt belangrijk gevonden dat de inkoopstrategie breed gedragen
wordt. Hoe worden inwoners benaderd om aandachtspunten aan te
leveren?

Heeft u nog specifieke aandachtspunten die u wilt meegeven voor de inkoop?

Waar en door welke experts wordt de zorgzwaarte bepaald van licht
naar zwaar?
Moet er niet rekening worden gehouden dat de jeugd ggz de
leeftijdsgrenzen van de jongere weer ophoogt van 18 jaar naar 21/23
jaar?

Met vriendelijke groet,

namens de Adviesraad Sociaal Domein Lochem

Nicoline Swen, voorzitter
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